
Gradbene težave
Tajnik krajevne skupnosti

Ajdovščina, Jože Vidovič, je
takoj na začetku najinega raz-
govora poudaril, da imajo me-
stne KS, kot je ajdovska, po-
polnoma dragačne probleme
kot primestne. Tu ne gre toli-
ko za ceste, razsvetljavo in
druge investicijske probleme
kot za razna gradbena dovolje-
nja in soglasja. Ceprav so ko-
misije krajevne skupnosti zelo
aktivne, prav tako pa svet KS
in štiri osnovne organizacije
zveze komunistov, ostajajo nji-
hove potrebe le pobude.

Največ težav ima gradbeni
odbor, ki pripravlja tudi akci-
je, ki se finansirajo iz samo-
prispevka za zidavo osnovnih
šol in vzgojnovarstvenih zavo-
dov. Ta odbor je ustreznim or-
ganom postavil vprašanje, če
je iz tega fonda mogoče tudi
adaptacija osnovne šole Preži-
hov Voranc. Ker programske
zasnove obnovitve niso bile
sprejete, je odbor zahteval od
projektanta, naj pripravi drn-
ge programe, vendar ta zahte-
ve ni izpolnil, čeprav je bila
oblikovana že 26. septembra,
po predvidevanjih pa bi mora-
li pri tej šoli že kmalu zafieti
z delom.

Podobno je tudi z lokacijo
vzgojnovarstvenega zavoda, ki
bi ga morali graditi na območ-
ju te krajevne skupnosti. Ce-
prav so se s predstavniki ob-
čine, sklada za urejanje mes^
nega zemljišča in ljubljanske-
ga urbanističnega zavoda dogo-
vorili za določitev lokacije do
konca septembra, po enome-
sečni zamudi še niso dobili v
KS nobenega odgovora, ugo-
tavljajo pa, da taka neodgo-
vornost in neizpolnjevanje do-
govorov zelo zavirata delo ko-
misij.

Velik problem je tudi neure-
jena kanalizacija med stolpni-
cami na Kersnikovi cesti in
poslopjem (v katerem je tudi
Kemija impex) na Titovi cesti.
Kljub temu, da so z načelni-
kom za komunalne in gradbe-
ne zadeve pri občinski skupšči-
ni Center že večkrat poskušai
li urediti to krajevno spotiko,
jim ni uspelo. Sedaj želijo po-

spešiti rešitev tega problema,
ki povzroča tudi materialno
škodo (pri eni od zadnjih po-
plav je imelo samo podjetje
Kemija impex za 32 starih mi-
lijonov škode) s tem, da so se
dogovorili za sestanek, na ka-
terem bi poskušali najti reši-
tev, z občinskim predsedni-
kom.

Z mladino so, za razliko od
ostalih krajevnih skupnosti, ki
smo jih obiskali, na splošno
zadovoljni, saj je organizirana
v različnih dejavnostih, opaz-
no pa je sodelovanje različnih
generacij, kar tudi ni običaj-
no. Mladina je organizirana v
svojem klubu, veliko pa je Je
tudl v taborniških, šahovskih
in smučarskih klubih želijo,
da bi mladina svojo organizira-
nost še obdržala in ne bi pod-
legla negativnim težnjam slab-
ših posameznikov, ki se med
drugim vdajajo tudi mami-
lom.
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